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PROTOKÓŁ NR I/10 
z obrad I zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się dnia 7 grudnia 2010 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Łomży 

 
 

Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 
23 radnych, co stanowi 100,0 % ogółu Rady. 
 
Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Obrady sesji rozpoczęto o godz. 12.00, a zakończono o godz. 13. 50. 
 
Pan Eugeniusz Dąbrowski  - Komisarz Wyborczy 
 
 Otworzył I sesję nowo wybranych radnych miasta, zwołaną na podstawie art. 
20 ust 2a ustawy o samorządzie gminnym. Stwierdził następnie, że prowadzenie 
sesji w myśl art. 20 ust. 2c zostało powierzone do czasu wyboru Przewodniczącego 
Rady Pani Hance Gałązka. Poprosił następnie radną o  prowadzenie dalszych obrad.  
 
Pani Hanka Gałązka – Przewodnicząca obrad 
 
 Otworzyła obrady I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej Łomży. Podziękowała 
za powierzenie jej tak zaszczytnego zadania. Zapewniła, że dołoży wszelkich starań, 
aby obrady przebiegały zgodnie z prawem. 
 Następnie złożyła gratulacje wszystkim radnym w związku z uzyskaniem 
mandatu radnego. Stwierdziła, że jest to dowód zaufania jakim obdarzyło radnych 
społeczeństwo. Dodała, że ma nadzieję, iż ten dowód zaufania radni dobrze 
wykorzystają, podkreślając, oby najwyższym prawem było dobro narodu. Życzy, aby 
wszystkie sesję nowo powołanej Rady nosiły konstruktywne rozwiązania, aby nie 
zabrakło w nich zdrowego dialogu dla dobra społeczności miasta. Następnie powitała 
przybyłych na sesję. 
Podziękowała następnie odchodzącym Prezydentom za 8 – letni trud pracy na rzecz 
miasta. Złożyła życzenia dobrego, szybkiego odnalezienia się w nowej 
rzeczywistości, wszelkiej pomyślności w życiu osobistym.    
  Stwierdziła, że na sali obecnych jest 23 radnych elektów, obrady więc będą 
prawomocne. 
 Kontynuując poinformowała, że w prowadzeniu obrad będzie pomagał jej  
radny junior  Pan Mariusz Chrzanowski. 
 Następnie odczytała rotę ślubowania, a wyczytywani przez radnego 
Chrzanowskiego radni złożyli ślubowanie wypowiadając słowo „ślubuję” dodając „tak 
mi dopomóż Bóg”. 
 
 Stwierdziła, że wszyscy radni dopełnili ustawowy obowiązek tj. objęli mandat 
radnego. 
 Poprosiła następnie o uwagi do zaproponowanego porządku obrad.  
Stwierdziła następnie, że  jest awaria urządzeń do elektronicznego głosowania, w 
związku z powyższym poddała pod głosowanie, kto jest za tym, aby w związku z 
awarią glosowanie odbywało się w sposób tradycyjny przez podniesienie ręki. 
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 Rada jednogłośnie 23 głosami za przyjęła, że glosowanie będzie odbywało się 
w sposób tradycyjny. 
 Radni nie zgłosili uwag do proponowanego porządku i tradycyjnie 23  głosami 
za jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Złożenie ślubowania przez Radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

a) zgłoszenie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Łomży, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
c) prezentacja (wystąpienia) kandydatów, 
d) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 
e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

5. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej prowadzenia sesji. 
6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Łomży: 

a) zgłoszenie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej Łomży, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
c) prezentacja (wystąpienia) kandydatów, 
d) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 
e) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad. 
 

Pani Hanka Gałązka – Przewodnicząca obrad 
 
 Zwróciła uwagę, że pkt 1-3 zostały już zrealizowane. W chwili obecnej Rada 
przystępuje do realizacji pkt-u 4. 
 
Ad. 4 
 
Pani Hanka Gałązka – Przewodnicząca obrad 
 
 Poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Pan Zbigniew Lipski  - radny 
 
  W imieniu Klubów: Samorządowe Porozumienie Łomży, Prawo i 
Sprawiedliwość oraz Platformy Obywatelskiej zgłosił kandydaturę radnego Macieja 
Andrzeja Borysewicza, uzasadniając , że radny Borysewicz ma 31 lat, jest 
prawnikiem, doktorantem Instytutu Nauk Prawnych PAN. W latach 2004-2007 
zatrudniony jako prawnik w Szpitalu wojewódzkim w Łomży, następnie od grudnia 
2007 członek Gabinetu Politycznego Wojewody Podlaskiego, doradca Wojewody. Od 
października 2008 r. do listopada 2009 członek Gabinetu Marszałka, obecnie pracuje 
w WORD w Łomży. Dodał, że radny Borysewicz był radnym poprzedniej kadencji, 
Przewodniczącym Klubu Radnych PO, członkiem Stowarzyszenia Inicjatyw 
Społecznych Narew i TPZŁ. W PO od grudnia 2002 roku, natomiast od kwietnia 2006 
przewodniczy PO w Łomży. Uważa, że radny Borysewicz jest aktywnym radnym i 
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dlatego w imieniu tych klubów rekomenduje go na funkcje Przewodniczącego Rady 
Miejskiej.  
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – radny 
 
 Wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pani Hanka Gałązka – Przewodnicząca obrad 
 
 Następnie poprosiła  o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pan Zbigniew Lipski   - radny 
 
  W imieniu Klubu Samorządowe Porozumienie Łomży głosił  kandydaturę 
radnego Witolda Chudzińskiego. 
,  
Pan Witold Chudziński – radny  
 
 Wyraził zgodę. 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – radny 
 
 W imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej zgłosił  kandydaturę radnej Edyty 
Śledziewskiej. 
 
Pani Edyta Śledziewska -radna 
 
 Wyraziła zgodę. 
 
Pan Janusz Mieczkowski – radny  
 

W imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość zgłosił kandydaturę Wandy 
Mężyńskiej. 
 
Pani Wanda Mężyńska – radna 
 
 Wyraziła zgodę. 
 
Pani Hanka Gałązka – Przewodnicząca obrad 
 
Poddała pod głosowanie – kto jest za przyjęciem takiego składu Komisji Skrutacyjnej. 
 Rada  20 glosami za, przy 3 wstrzymujących przyjęła skład Komisji 
Skrutacyjnej w osobach: 

1. Witold Chudziński 
2. Wanda Mężyńska 
3. Edyta Śledziewska 
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 Następnie poprosiła o ukonstytuowanie się Komisji i przygotowanie kart do 
głosowania. 

 
Po przerwie 
 
Pan Witold Chudziński  – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
 
 Przedstawił skład Komisji oraz sposób głosowania. 
 
Przed głosowaniem  
 
Pani Hanka Gałązka – Przewodnicząca obrad 
 

Poprosiła kandydata o dokonanie prezentacji. 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – kandydat na Przewodniczącego  
 
 Zabierając głos pogratulował radnym wyboru i objęcia funkcji radnego. 
Podziękował następnie radnemu Lipskiemu za zgłoszenie jego kandydatury na 
funkcje przewodniczącego. Następnie zwrócił się do radnych z prośbą, aby nie 
glosowali na niego w kontekście ustaleń klubów, ale aby dać mu kredyt zaufania, aby 
radni zagłosowali za jego kandydaturą, ponieważ chcą dać mu szansę.  
Dodał, że w poprzedniej kadencji wypowiadał się w kontekście ważności Rady i jej 
funkcji w życiu miasta. Chciałby, aby ta Rada, jeżeli taka będzie wola Rady, była 
Radą  w prawdziwym tego słowa znaczeniu, Radą, która będzie wykonywała swoją 
funkcję statutową i godnie reprezentowała mieszkańców miasta, ale przede 
wszystkim współpracowała z  Prezydentem. Podkreślił, że przed tą kadencja ciężkie 
wyzwania w kontekście  trudniej sytuacji finansowej zarówno na świecie, jak w kraju i 
mieście. Będzie to wymagało więc od radnych wzajemnej współpracy, wzajemnego 
poszanowania się i wzajemnego zaufania i on to radnym gwarantuje.  Chce ponad 
podziałami, ponad wszelkimi różnicami prowadzić Radę przez całą kadencję. Wierzy, 
że to się jemu uda. Prosi więc radnych o głosy, a każdy werdykt przyjmie z 
godnością.  
 
 Następnie przeprowadzono głosowanie. 
 
 Po zakończeniu głosowania Komisja  przystąpiła do liczenia głosów 
i sporządzenia protokołu. 
 
Po przerwie 
 
Pan Witold Chudziński  – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
 
 Przedstawił protokół Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pani Hanka Gałązka – Przewodnicząca obrad 
 
 Pogratulowała wyboru. 
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 Następnie stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Łomży. 
 

Uchwała nr 1/I/10 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 7 grudnia 2010 roku 
 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Łomży (w załączeniu). 
 
Ad. 5 
 
Pani Hanka Gałązka  – Przewodnicząca obrad 
 
 Przekazała prowadzenie obrad Przewodniczącemu Rady Miejskiej Łomży. 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 Podziękował za wybór. Podkreślił, ze jest to dla niego zaszczyt, a jeszcze 
większy obowiązek. Dodał, że jego wolą i pragnieniem jest współpraca z całą Radą 
oraz z Prezydentem. 
 
Ad. 6 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 Poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcje Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej. 
 Korzystając z tego, że jest już przy głosie na Wiceprzewodniczących Rady  w 
imieniu Klubów: Samorządowe Porozumienie Łomży, Prawo i Sprawiedliwość oraz 
Platformy Obywatelskiej zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Józefa Lipskiego. 

 Przedstawiając kandydaturę radnego Zbigniewa Lipskiego zwrócił uwagę, że jest 
radnym już od kilku kadencji i zawsze otrzymuje duże ilości głosów od wyborców. Od 
wielu lat jest Prezesem SM Perspektywa, jest ceniony jako dobry gospodarz. Jest to 
radny, który, ma nadzieje, że będzie wspierał jego działania  jako Przewodniczącego. 
Następnie zwrócił się do radnego Lipskiego z zapytaniem, czy wyraża zgodę na 
kandydowanie.  
 
Pan Zbigniew Lipski – radny 
 
 Wyraziła zgodę. 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 

Następnie rekomendując kandydaturę radnego Mariusza Chrzanowskiego 
wyjaśnił, że radny jest z wykształcenia prawnikiem, doktorantem. W kadencji 
poprzedniej również był radnym, był Zastępcą Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej. Jest znanym i cenionym działaczem społecznym. Ma 
nadzieję, że praca w prezydium złożonym z doświadczenia i młodości pozwoli 
skutecznie wykonywać pracę dla dobra miasta i jego mieszkańców.  

Następnie poprosił o zgłaszanie następnych kandydatur. 
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Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 Zamknął listę kandydatów i poddał pod głosowanie zamknięcie listy. Za 
zamknięciem listy kandydatów opowiedziało się 23 radnych – jednogłośnie. 
 Następnie zaproponował, aby wybory przeprowadziła Komisja Skrutacyjna  
w składzie Pan Witold Chudziński,  Pani Wanda Mężyńska i Pani Edyta Śledziewska. 
 
 Rada   przyjęła propozycję Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 Poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 
 
Pan Witold Chudziński  – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
 
 Podziękował za zaufanie, a następnie przypomniał zasady głosowania. 
 
Następnie przeprowadzono głosowanie. 
 
 Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do liczenia 
głosów i sporządzenia protokołu. 
 
Po przerwie  
 
Pan Witold Chudziński  – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
 
Przedstawił protokół Komisji Skrutacyjnej (w załączeniu). 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 Stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Łomży. 
 

Uchwała nr 2/I/10 
Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 7 grudnia 2010 roku 
 

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Łomży (w załączeniu). 
 
 Pogratulował wyboru i zaprosił Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej do 
pomocy w prowadzeniu obrad. 
 
Pan Zbigniew Lipski – Wiceprzewodniczący Rady 
 
 Podziękował za zaufanie stwierdzając, że funkcja wiceprzewodniczącego 
zobowiązuje. Cieszy się, że w Radzie udało się stworzyć szeroką koalicję, aby 
realizować zadania, które przyjedzie podejmować w trudnych warunkach. Ma 
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nadzieję, że w związku z tym, iż do Rady weszła grupa młodych ludzi z werwą, 
doświadczeniem, ta Rada będzie tą, na którą czeka społeczeństwo Łomży.  
 
Pan Mariusz Chrzanowski  – Wiceprzewodniczący Rady 
 

Podziękował za zaufanie, za kredyt, którego Rada w dniu dzisiejszym mu 
udzieliła. Jest przekonany, że współpraca z Przewodniczącym i 
wiceprzewodniczącym będzie układała się bardzo dobrze, że będą współpracować 
ponad wszelkie podziały polityczne dla dobra miasta. Zobowiązuje się godnie 
sprawować funkcję Wiceprzewodniczącego i reprezentować Radę.  
 

Ad. 7 
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 Zabierając głos zwrócił uwagę, że wpłynęło z WSA zawiadomienie w sprawie 
rozprawy ze skargi Janusza Szabłowskiego i innych na Uchwałę  Nr 475/LXV/10 
Rady Miejskiej Łomży z dnia 14 lipca 2010 r.  w sprawie scalenia i podziału 
nieruchomości położonych w Łomży w dzielnicy przemysłowo – składowej w rejonie 
ulic Żabiej i Sikorskiego. W związku z powyższym Rada powinna udzielić 
pełnomocnictwa procesowego przedstawicielowi Urzędu. Proponuje, aby Rada 
Miejska Łomży udzieliła Pełnomocnictwa Sławomirowi Jabłonowskiemu –
Pełnomocnikowi Prezydenta ds. Scaleń i  Podziałów Nieruchomości do 
reprezentowania Rady Miejskiej Łomży w sprawie ze skargi Janusza Szabłowskiego i 
innych na Uchwałę  Nr 475/LXV/10 Rady Miejskiej Łomży z dnia 14 lipca 2010 r.  w 
sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w Łomży w dzielnicy 
przemysłowo – składowej w rejonie ulic Żabiej i Sikorskiego. 
 Rada w wyniku glosowania  22 głosami za, przy 1 wstrzymującym udzieliła 
pełnomocnictwa Panu Jabłonowskiemu. 
 Następnie Rada udzieliła głosu Przewodniczącemu Zarządu Osiedla. 
 
Pan Marek Makieła – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 
 
 W imieniu Przewodniczących Zarządów Osiedli złożył radnym gratulacje 
wyboru do Rady Miejskiej Łomży. Podkreślił, że bycie radnym to zaszczyt, ale i 
obowiązek, aby godnie, rzetelnie i uczciwie reprezentować nie tylko swoich 
wyborców z okręgu, ale dbać o zaspakajanie zbiorowych potrzeb wszystkich 
mieszkańców. Należy dbać tak, aby było  więcej dla Łomży, aby budować Łomżę z 
dala od polityki, aby wspólnie tworzyć przyszłość Łomży, Łomży przyjaznej i 
nowoczesnej. Cieszą się i zauważyli, że zgoda buduje, a Łomża jest najważniejsza. 
Życzy Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącym jak najowocniejszej pracy dla 
dobra miasta.  
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 Podziękował Przewodniczącym za życzenia podkreślając, że liczą na 
współpracę, ich doświadczenie i zaangażowanie i ze swej strony deklarują również 
współpracę.   
 Następnie przytoczył wytyczne Państwowej komisji wyborczej w sprawie 
terminu sesji, na której zostanie zaprzysiężony nowy Prezydent. Dodał, że 
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Obwieszczenie PKW ukazało się w dniu wczorajszym, a więc najprawdopodobniej 
Dziennik Ustaw ukaże się z dzisiejszą datą. Poinformował, że jest prośba Prezydenta 
Elekta, aby sesja odbyła się w ostatnim możliwym terminie, a więc byłoby to 14 
grudnia. Będzie przychylał się do tej prośby i  najprawdopodobniej sesja odbędzie się 
14 grudnia o godz. 10.00. 
 Przypomniał następnie, że od dnia dzisiejszego biegnie dla radnych termin 30 
dni na złożenie oświadczenia majątkowego. 
 
Pan Jerzy Brzeziński – Prezydent Miasta 
 
 Zabierając głos pogratulował radnym wyboru. Dodał, że uzyskanie 
społecznego zaufania to zaszczyt, wielka satysfakcja, ale również obowiązek. Wierzy 
głęboko, że radni podołają  swoim marzeniom, wizjom, że miasto Łomża dalej będzie 
się rozwijało i będzie to miasto nowoczesne, przyjazne, sympatyczne dla każdego. 
Pogratulował następnie Prezydium Rady i życzy Przewodniczącemu, aby wspólnie z 
wiceprzewodniczącymi był osobą scalająca radnych i aby sprawy trudne były 
załatwiane bardzo sympatycznie ku dobru wspólnemu.   
 
Pan Maciej Andrzej Borysewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 W związku z wyczerpaniem porządku zamknął obrady I sesji Rady Miejskiej VI 
kadencji. 
 
 

        Przewodniczący 
             Rady Miejskiej Łomży 
 
         Maciej Andrzej Borysewicz 

 
 
 
Protokołowały: 
 
D. Śleszyńska 
 
B. Krzewska 

 


